
VERSLAG VERGADERING LEDENRAAD OP 23 NOVEMBER 1982  
 
Aanwezig: Martin Reuver, Loek Duivestein, Ben Osse, André Christ, Aad Bogisch, Peter Krol, Gabri v.d.Togt, Theo Booms, 
Frans Peters, Leo v. Rijn, Ton v.d. Berg, Henk Rimmelzwaan, Herman Straver, Jaap Colpa.  
Afwezig met bericht: Wim Klünnen, Jos Kuypers , Nel v.d. Hoek, Wim Michels, Hans Diemel, Frans v.d. Berg (daarvoor in de 
plaats An Bergen Henegouwen) Wil Heijnen (daarvoor in de plaats Paul v.d. Steen).  
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  
Frans Peters opent de vergadering.  
Jaap Colpa doet de volgende mededelingen namens het bestuur:  

• Bezetting van bestuur en kader is een probleem. Bestuur doet daarom ook dringend verzoek aan ledenraad, om toch 
zoveel mogelijk uit hun geledingen, welke ze vertegenwoordigen, kandidaten te zoeken om plaats te nemen in kader 
of bestuur.  

• Om persoonlijke redenen moet Dick Hofland afhaken als kandidaat-afgevaardigde van zaterdagsenioren in het 
bestuur. Deze functie in nu vacant!  

• Bestuur heeft wel een kandidaat-voorzitter gevonden, nl. de heer Hans v.d. Kleij. Hij zal door het bestuur worden 
voorgedragen.  

• Het te voeren beleid is door het bestuur nog niet duidelijk op papier gezet, omdat er met de kandidaat-voorzitter 
hieromtrent nog geen gesprekken zijn geweest.  

Jaap Colpa verlaat de vergadering.  
 
2. VASTSTELLING NOTULEN.  
Notulen 15-6-1982 worden goedgekeurd.  
Notulen 18-10-1982: punt 5 moet zijn: Wim v.d. Linden treedt af als Sekolid in plaats van lid senioren zondag. Hierna 
goedgekeurd.  
 
3. STUKKEN T.B.V. DE JAARVERGADERING OP 9-12-1982  
Frans Peters stelt voor om niet over de getallen te praten, er is nl. geen bestuur aanwezig om hierover opheldering te geven, 
maar om te komen tot een standpuntbepaling van de ledenraad t.o.v. begroting en balans.  
 
Hieronder de vragen over de stukken t.b.v. algemene ledenraad vergadering 9-12-1982, welke de ledenraad aan het bestuur 
zal stellen.  
Deze vragen zullen voor de alg. ledenraad schriftelijk aan het bestuur worden doorgegeven.  
 
A. Begrotinq en balans  
1. Het aantal leden (genoemd in jaarverslag bestuur) is niet in overeenstemming met het bedrag dat becijferd is op de 

begroting 1982-83.  
2.  5% minder inkoop (zie kopje resultaat clubgebouw), terwijl resultaat clubgebouw (baten) hoger begroot wordt op 

begroting 1982-83 t.o.v. exploitatie 1981-82.  
3.  De post trainingen is verhoogd, ondanks grote inlevering van de Juko; afspraak bij bespreking begroting 1981-82 was 

dat deze post niet verhoogd zou worden (exploitatie 1981-82 is lager)  
4.  Loterij akties (exploitatie 1981-82). Is deze opbrengst wel in overeenstemming met de werkelijke opbrengst?  
5.  Valt uiteen in drie delen.  

a. Waarom hebben Seko zaterdag/zondag en Juko zo'n hoge exploitatie (exploitatie 1981/82)  
b. Denkt bestuur dat bovenstaande commissies met het bedrag dat begroot is op begroting 1982-83 kunnen 
toekomen?  
c. Meer informatie over bestedingen aan ledenraad van zowel bestuur als commissies via het informatie bulletin.  

6.  Waarom secretariaatskosten Seko-zaterdag zo hoog (specificatiekosten Seko en Juko)  
7.  Meer reiskosten begroot op begroting 1982-83 dan uitgegeven op exploitatie 1981-82, terwijl minder spelers hiervan 

gebruik maken en de toezegging van het bestuur dat deze post niet verhoogd zou worden.  
8.  Kunnen de consumpties (begeleiding selecties) afgeschaft worden?  

Er zijn al verenigingen die deze "gewoonte" afschaffen.  
9.  Ledenraad geeft de toto/lotto commissie een schouderklopje, omdat deze commissie er erg veel aan gedaan heeft (en 

ook gelukt is) de verenigingskas te vullen. (zie begroting 1981-82 en exploitatie 1981-82)  
 
B. JAARverslagen  
verslag Seko-zaterdag: geen commentaar  
verslag Juko: opmerking over te voeren beleid.  
Veel aandacht aan oplossing zoeken van ledenverlies; m.n. meisjesvoetbal i.v.m. overgang naar dames.  
verslag Feko: geen commentaar  
verslag Seko-zondag: opmerking te voeren beleid: Waar worden de voetballers geplaatst die niet in een vriendenelftal terecht 
kunnen.  
verslag bestuur: Er wordt niet in vermeld dat de voorzitter zal aftreden. De ledenraad vindt de punten m.b.t. het gevoerde 
beleid te vaag. Ledenraad vraagt concretisering van de onderstaande punten:  
-het versterken van de financiële positie  
-het bevorderen van een gezonde verhouding tussen prestatie- en recreatievoetbal  
-oplossing van het kaderprobleem  
-uitbreiding van het ledenbestand  
-accomodatieverbetering  



-onderzoek naar de mogelijkheden m.b.t. multisport en/of fusies  
-verbetering concurrentiepositie  
-blz. 11 de gehele fooienpot is door de barcommissie ter beschikking gesteld, maar niet alles is ervan gebruikt. De ledenraad 
vraagt waar het niet gebruikte deel voor gebruikt is.  
-Verslag ledenraad: opmerking m.b.t. te voerenbeleid: Door een dagelijks bestuur van de ledenraad zal er een beter contact 
ontstaan tussen bestuur en ledenraad en leden en ledenraad.  
 
Er is geen verslag aanwezig van de kaskommissie en de barcommissie.  
 
4. DAGELIJKS BESTUUR LEDENRAAD 
Voorstel op vergadering 18-10-1982: 3 à 4 mensen gaan een dagelijks bestuur vormen om een beter contact te krijgen met 
leden en bestuur.  
Het meest practische zou zijn als dit commissieleden zouden zijn. Zij zijn veelal goed op de hoogte van veel zaken die in de 
vereniging spelen. Deze leden kunnen de zaken die zij van belang achten agenderen en bepaalde "kleinere" zaken zelf 
afhandelen met de goedkeuring ledenraad (hier dient dan wel het huishoudelijk reglement veranderd te worden).  
Degenen die zich voor dit dagelijks bestuur hebben opgegeven zijn: André Christ (in principe voor 1 jaar), Ben Osse, 
Frans Peters en Loek Duivesteyn  
De bedoeling is dat elke eerste maandag van de maand bijeen gekomen wordt. De eerste bijeenkomst is de eerste maandag 
na de algemene ledenraadsvergadering op 13-12-1982.  
Dit dagelijks bestuur wordt bekend gemaakt op de algemene ledenraadsvergadering  
 
5. STAND VAN ZAKEN KANDIDAATSTELLINGSCOMMISSIE  
De gang van zaken om kandidaten te vinden om de vacatures te vervullen van de ledenraad is een schier onmogelijke zaak 
geworden. Er moet veel te veel gezocht worden om kandidaten te vinden. Zeker vanuit de commissies moet meer respons 
komen.  
 
6. RONDVRAAG  
-oproep moet in LENSrevue geplaatst worden voor kandidaat accommodatie, redactie en een kandidaat uit senioren-zondag 
voor de ledenraad.  
-André Christ bedankt als lid verkiezingscommissie  
-Theo Booms verzorgt agenda algemene ledenraadsvergadering  
-Herman Straver notuleert algemene ledenraadsvergadering  
 
 
Herman Straver, 
notulist  
 


